



شركة الشرقية للاستثمار  
القابضة (ش.م.ع.ع.)  
A'Sharqiya Investment  
Holding Co. (SAOG)

Wednesday, February 15, 2023

الاربعاء / 15 فبراير / 2023

After Compliments,

تحية طيبة وبعد ،،،

The Board of Directors of A'Sharqiya Investment Holding Company (SAOG) convened on February 15, 2023 and endorsed the financial statements for the year ended December 31, 2022 where the company's net profit amounted to RO 486,185 (Riyal Omani Four hundred eighty six thousand one hundred eighty five only) as compared to RO 530,660 (Riyal Omani Five Hundred thirty Thousand six Hundred sixty only) for the year ended December 31, 2021.

اجتمع مجلس إدارة شركة الشرقية للاستثمار القابضة بتاريخ 15 فبراير 2023 اعتمد البيانات المالية المدققة للفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 حيث بلغت أرباح الشركة 486,185 ريال عماني ( اربعمائة وستة وثمانون الف ومائة وخمسة وثمانون ريال عماني مقارنة بـ 530,660 ريال عماني (خمسمائة وثلاثون الف وستمائة وستون ريال عماني) للفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021

The Board of Directors further recommended the following:

وعليه فقد أوصى المجلس بما يلي :

- Distribution of cash dividends to the shareholders at the rate of 5 Baiza per share.
- Submit the said recommendation to the company's shareholders general meeting, scheduled for **Monday, March 13, 2023** for approval.

- توزيع أرباح نقدية للمساهمين بنسبة 5 بيسات للسهم الواحد
- رفع التوصيات المشار إليها للمصادقة عليها من قبل اجتماع الجمعية العامة للشركة المقرر عقده في 13 مارس 2023 للاعتماد

For A'Sharqiya Investment Holding Co.  
(SAOG)

شركة الشرقية للاستثمار القابضة ( ش.م.ع.ع )

*Rajesh*

Venkiteswaran Rajesh  
General Manager



راجيش فينكتسواران  
المدير العام



P.O. Box 47, Al Harthy Complex  
Postal Code 118, Sultanate of Oman  
Tel: 24566160, Fax: 24566162  
C.R. : 4090438  
VAT IN No: OM1100040361  
TAX CARD No: 8108233

ص.ب. ٤٧ ، مجمع الحارثي  
الرمز البريدي ١١٨ ، سلطنة عمان  
هاتف : ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢  
س.ت : ٤٠٩٠٤٣٨  
رقم التعريف الضريبي: ٠٣٦١٠٠٠٠١١٠٠٠٠  
رقم البطاقة الضريبية: ٨١٠٨٢٣٣

البريد الإلكتروني: admin@asharqiya.com